
Sanok,  dnia  23.07.2021  r.

Przewodniczący

Rady  Miasta  w Sanoku

mgr  Andrzej  Romaniak

Interpelacia  radnego  Macieja  Drwięgi  w sprawie:

placu  zabaw  n«  dzielnicy  Posada

Z powodu  nie  uzyskania  od 2 miesięcy  odpowiedzi  na prawidłowo

złożony  wniosek  w  formie  papierowej  (zgodnie  z zaleceniem  Pana

Przewodniczącego)  na Sesji  Rady  Miasta  w dniu  25.05.2021  r. przedstawiam

ponownie  zgłoszoną  sprawę  w formie  niniejszej  interpelacji.

Pojawiły  się  głosy  mieszkańców  dzielnicy  Posada  zwracające  uwagę  na

to,  że  na  tej  dużej  dzielnicy  nie  ma  porządnego,  odpowiadającego

współczesnym  standardom  pIacu  zabaw  dla dzieci,  takich  jakie  funkcjonują

z powodzeniem  i wsparciem  miasta  na innycli  dzielnicach.  W związku  z tym

proszę  o odpowiedź  na poniższe  pytania:

1.  Czy  miasto  mogłoby  wspomóc  w tym  przedsięwzięciu  dzielnicę  ?

2. Czy  można  byłoby  zrobić  to  w jakimś  porozumieniu  ze  Spółdzielnią

Mieszkaniową,,Autosan  "  ?

Chciałbym  również  oświadczyć,  że do czasu  wyjaśnienia  przez  Pana

Przewodniczącego  powodów  nie  udzielania  odpowiedzi  przez  Pana  Burinistrza

na wolne  wnioski  i zapytania  oraz  przywrócenia  w praktyce  obowiązującej

procedury  w tym  zakresie  będę  we wszystkich  sprawach  miejskich,  nawet  tych

najdrobniejszych  zgłaszanych  przez  mieszkańców  miasta  Sanoka  oraz

przygotowywanych  przez  siebie  samego  zwracał  się  w formie  interpelacji.
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